

Menighetsrådsmøte onsdag 12. september 2024, kl 19:00 – 21:00

Til stede: P Johannes Vu Manh Hung (sogneprest og MR-formann), Duy Thang Do (MR-leder), Aravinda Perera (MR nestleder), Monika Basiejko, , Bong-Ae Steinnes, Ildiko Kiraly (vara), Terese Ranek (referent), Sigurd Hareide (diakon)

Fraværende: Grethe Nygaard

Referent: Terese Ranek

| Saks-nr. | Saken gjelder | Referat | Vedtak og vedlegg |
|----------|--|---|-------------------|
| 36 / 24 | Godkjenning av innkalling, | | Godkjent |
| 37 / 24 | Godkjenning av forrige referat og saker til eventuelt. | <p>Ønske om kortere referat. MR diskuterte litt ang. hvor detaljert et slik referat skal/bør være. Av og til har vi behov for å skrive flere detaljer for ikke å glemme viktige detaljer mellom møtene. Sekretær forsøker å korte ned referatene så mye som mulig. Vi ønsker også å få ut referatene forstere: Sekretær får ut første utkast senest en uke etter et møte. MR-medlemmer får tre dager på å godkjenne, deretter publiseres referatet.</p> <p>Saker til eventuelt:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Sykkelstativ - Leie Domkirken (f.eks. til Corpus Christi) må planlegges tidlig. - MR bør ta initiativ til fester og evt. en retrett. - Førstehjelp har falt ut (Bong-Ae har sjekket): XXL har gode «skrin» - Samarbeid med alle grupper i menigheten, også for å tydeliggjøre hva som finnes, osv. - Koronatiltak nå? | |
| 38 / 24 | Til orientering | <p>a. Pastoralrådsrepresentant: Duy Thang Do (Fast), Aravinda Perera (Vara). En feil på OKBs nettsider må rettes opp. Sigurd kontakter OKB.</p> <p>b. Festkomiteen (spes. til 22. sept.): Oddbjørg Dahle, Trang Nguyen, Nguyet Nguyen, Bong Ae Steinnes og Gunnhild Bærø sier de kan forbli festkomité, men kan trenge et medlem til.</p> <p>c. Pengegaver: Hvem gir hva og hvem ser hvem som gir hva? Vi opplyser i kunngjøringer at kun et par kontorfrivillige ser hvem som har gitt hva. Av og til (Vippsgaver) er ikke givers navn synlig. Hva gjør vi med større gaver? Vi ber finansrådet ta en etisk stilling til hva som skal annonseres av gaver.</p> <p>d. Behov for en aktivitetsplan for 4 kvartal i år og 2025. Forslag behandles på neste MR-møte.</p> <p>e. Andre orienteringssaker?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Katolsk forum: Komiteen avholdt møte sist tirsdag (10. sept), og vil satse på Katolsk Forum i høst. Andre forslag: Sycamore-serien . - Ønske om en interaktiv kalender. Vi kan trenge en kalenderkoordinator. Tas opp som sak på neste MR-møte. - Trenge koronarestriksjoner for å unngå smitte akkurat nå? | |
| 27 / 24 | Innvieelse av det nye menighets-lokalet | <p>MR gjennomgikk gjestelisten. Bord som dekkes til gjester (festkomiteen): Her skal det kun stå en lapp med «Gjester». Noen skal takkes (i form av blomster). MRs nestleder tar ansvar for dette. Får liste av Sigurd over hvem som skal takkes. Enkel program 1215-1400: Inne i messen kunngjør MR-leder kort om hva som skal skje etter messen. 12:15: Velsignelse av kirketårnet og lokalet rett etter messen. Enkelt ritual. MR-leder (og evt. nestleder) leder programmet inne i men. lok. Evt. slideshow av bilder fra bygningsarbeidet. Sigurd sender info til Tønsbergs Blad. Festkomiteen trenger et par stykker på kjøkkenet til oppvask. MR-leder skal ta ansvar for å finne noen. Generelt (må informere): Vi må passe på sortere søppel (også til andre sammenkomster og fester).</p> | |

| | | | |
|---------|---|---|--|
| | | Tillegg: Når skal naboene inviteres til ? (Orienteringssaker til neste møte.) Skal vi f.eks. invitere naboene til en høsttakkefest sammen med menigheten? | |
| 30 / 24 | Ungdoms- arbeid i menigheten | Vi jobber videre med dette neste gang. I mellomtiden (før neste møte) søker alle aktivt etter folk i menigheten som kan være med i en komite som jobber med å utarbeide en ramme for ungdomsarbeidet i menigheten. Vi må annonsere i messene. | |
| 39 / 24 | Nybygget tas i bruk | Det er mange ansvarsoppgaver må fordeles før/når menighetssalen skal tas i bruk. Utleie begynner når alt er ferdig. Det er litt uvisst når det blir. Utstyr til rommene må vi komme tilbake til. Kanskje eget ungdomsrom med spill. | |
| 40 / 24 | Saker ikke behandlet | <ul style="list-style-type: none"> - Informasjon fra menighetsråd: Hva er best måte å gi ut informasjon og hvordan? - Oppbevaringsløsning av salmebøker bak kirke: Bokhyller, hyllesystem eller oppbevaringsskap? - Vaktmesteransvar og dugnadsbehov. | |
| 41 / 24 | Eventuelt - saker | <ul style="list-style-type: none"> - Sykelstativ: Sykelstativ kommer veldig snart. - Leie Domkirken (f.eks. til Corpus Christi) må planlegges tidlig: Må ta dette opp på neste møte. - MR bør-ta initiativ til fester og evt. en retrett: MR kommer med konkrete ideer til dette på neste MR-møte. - Førstehjelpsskrin og førstehjelpsansvarlig mangler fremdeles Vi har flere forslag til mulige løsninger for skrin/skap til førstehjelp. Dette tas videre på neste møte. Terese tar med eget førstehjelpsskrin til katekesen 14. sept. - Samarbeid med alle grupper i menigheten, også for å tydeliggjøre hva som finnes, osv.: Tas på neste møte. - Koronatiltak nå?: Se sak 38 / 24 e. | |